
Protokół Nr 61
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 26 listopada 2019r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 8°5
. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu -Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Zarządu zaproponował następujący porządek obrad Zarządu:

l . Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołów Nr 58 oraz Nr 59 posiedzeń Zarządu Powiatu.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania
sprawozdania finansowego za 2019 rok oraz 2020 rok w Zespole
Opieki Zdrowotnej w Końskich,

b) uchwalenia "Rocznego Programu współpracy Powiatu Koneckiego
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi
wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego
i o wolontariacie na rok 2020",

c) zmiany uchwały Nr VII/21/2019 Pełniącego Funkcję Rady Powiatu
w Końskich z dnia 17 kwietnia 2019r. w sprawie zmiany nazwy
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr l w Końskich,

d) zmiany uchwały Nr VII/22/20 19 Pełniącego Funkcję Rady Powiatu
w Końskich z dnia 17 kwietnia 2019r. w sprawie zmiany nazwy
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Końskich,

e) zmiany uchwały Nr VII/23/2019 Pełniącego Funkcję Rady Powiatu
w Końskich z dnia 17 kwietnia 2019r. w sprawie zmiany nazwy
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 w Końskich,

f) zmiany uchwały Nr VII/24/20 19 Pełniącego Funkcję Rady Powiatu
w Końskich z dnia 17 kwietnia 2019r. w sprawie zmiany nazwy
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Stanisława Staszica

wStąporkowie.
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4. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert pn: "Realizacja zadania
publicznego w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy
prawnej , świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego
oraz edukacji prawnej na terenie powiatu koneckiego w 2020 roku",

b) wyrażenia opinii dotyczącej przebiegu dróg wojewódzkich na terenie
Województwa Świętokrzyskiego,

c) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 rok.
5. Zaopiniowanie planowanego zamierzenia budowlanego dotyczącego

dokumentacji projektowej na budowę drogi łączącej ul. Zachodnią

z ul. Gimnazjalną w Końskich.

6. Uzgodnienia projektów 'miejscowych planów zagospodarowania
przestrzennego dla części terenu sołectwa Czarna oraz dla części terenu
sołectwa Czarniecka Góra.

7. Wnioski do sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego Gminy
Gowarczów dla fragmentu obrębu Skrzyszów.

8. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi lub
propozycje do przedłożonego porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Zarząd przyjął protokół Nr 58 oraz Nr 59 posiedzeń Zarządu Powiatu.

Ad.3
a) Dyrektorzy Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich - Pan Wojciech

Przybylski oraz Pan Marek Basiak przedstawili projekt uchwały Rady
Powiatu w sprawie wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia
badania sprawozdania finansowego za 2019 rok oraz 2020 rok w Zespole
Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Dyrektor d.s. finansowych - Pan Marek Basiak poinformował, że wystąpił

problem ze znalezieniem biegłego rewidenta z uwagi na informację dotyczącą

nieprzyjęcia przez Zarząd sprawozdania finansowego za rok 2018. Ostatecznie
oferty złożyły dwie firmy. Zarekomendował Zarządowi firmę "BILANS-

2



REWID-STANDARD" Biegli Rewidenci l Doradcy Finansowi Sp. z 0 .0.

z Warszawy.

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich - Pan Wojciech
Przybylski podziękował Zarządowi za przyznane dotacje. Zawnioskował

o przeznaczenie całej przyznanej kwoty na zakup angiografu uzasadniając to tym,
że lampa została już zakupiona. Poinformował Zarząd o wyroku Trybunału

Konstytucyjnego w sprawie pokrycia straty zakładów leczniczych przez organy
tworzące. Stwierdził, że Trybunał orzekł, iż działanie takie jest niezgodne
z Konstytucją. W związku z tym budżet państwa będzie zobligowany refundować

samorządom pokryte przez nie zadłużenie szpitali. Zaproponował, aby powiat
rozważył pokrycie straty ZOZ. Podkreślił, że będzie można wówczas ubiegać się

o refundacj ę zapłaconej kwoty.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec oznajmił, że w tej sprawie
powinno się zorganizować odrębne spotkanie.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik stwierdził, że należy zachować

ostrożność w tej sprawie. Rząd ma 18 miesięcy na dostosowanie się do wyroku.
Ponadto refundacji trzeba będzie dochodzić proceduralnie, na drodze sądowej.

Zarząd postanowił przeznaczyć całą przyznaną kwotę dotacji na zakup
angiografu.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie
wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania
finansowego za 2019 rok oraz 2020 rok w Zespole Opieki Zdrowotnej
w Końskich.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz o godz. 815 dołączyła na

posiedzenie.

b) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof
Stachera przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia
"Rocznego Programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020".
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Oznajmił, że program został opracowany w celu sprecyzowania kierunków,

form i zasad współpracyz organizacjami pozarządowymi. Został poddany

procedurze konsultacji z organizacjami pozarządowymi.Żadnych uwag do

programu nie wniesiono. Podkreślił, że zgodnie z przepisami cytowanej

wyżej ustawy program powinien zostać uchwalony przez Radę Powiatu do

30 listopada 2019r.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie.

Biorąc pod uwagę konieczność dotrzymania terminu związanego

z uchwaleniem "Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi... "

Zarząd postanowił zwrócić się do Przewodniczącego Rady Powiatu z wnioskiem

o zwołanie sesji Rady Powiatu w celu podjęcie w/w uchwały.

W proponowanym porządku obrad sesji Zarząd postanowił uwzględnić

również inne projekty uchwał opiniowane na dzisiejszym posiedzeniu.

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił kolejno cztery projekty uchwał Rady Powiatu w sprawach:

c) zmiany uchwały Nr VII/2112019 Pełniącego Funkcję Rady Powiatu

w Końskich z dnia 17 kwietnia 2019r. w sprawie zmiany nazwy Zespołu

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich,

d) zmiany uchwały Nr VII/22/2019 Pełniącego Funkcję Rady Powiatu

w Końskich z dnia 17 kwietnia 2019r. w sprawie zmiany nazwy Zespołu

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Końskich,

e) zmiany uchwały Nr VII/23/20 19 Pełniącego Funkcj ę Rady Powiatu

w Końskich z dnia 17 kwietnia 2019r. w sprawie zmiany nazwy Zespołu

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 w Końskich,

f) zmiany uchwały Nr VII/24/2019 Pełniącego Funkcję Rady Powiatu

w Końskich z dnia 17 kwietnia 2019r. w sprawie zmiany nazwy Zespołu

Szkół Ponadgimnazjalnych im. Stanisława Staszica wStąporkowie.

Oznajmił, że zgodnie z wytykiem Wojewody Świętokrzyskiego

w powyższych uchwałach dokonuje się zmiany dotyczącej usunięcia zapisu

o publikacji uchwały w dzienniku urzędowym.
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Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu

w przedmiotowych sprawach i przekazał je organowi stanowiącemu.

Ad. 4

a) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof
Stachera przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie rozstrzygnięcia

otwartego konkursu ofert pn: "Realizacja zadania publicznego w zakresie
prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na
terenie powiatu koneckiego w 2020 roku". Poinformował, że konkurs
dotyczył realizacji zadania w dwóch punktach t.j.: w budynku Urzędu

Miejskiego w Stąporkowie i w siedzibie Urzędu Gminy w Fałkowie oraz,

że dotacja na finansowanie tego zadania wynosi 120 120 zł t.j. 60 060zł na
punkt. Stwierdził, że Komisja Konkursowa rekomenduje Zarządowi

dokonanie wyboru oferty Fundacji "Gołębie Serce" z Rzeszowa.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski uzasadnił wybór dokonany
przez Komisję Konkursową. Podkreślił, że jest to jedyna oferta, która w całości

oferuje wykonanie zadania w dwóch punktach.

Zarząd dokonał wyboru oferty rekomendowanej przez Komisję

Konkursową t.j. Fundacji "Gołębie Serce" z Rzeszowa oraz podjął uchwałę

Nr 134/2019 w przedmiotowej sprawie.

b) Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie wyrażenia

opinii dotyczącej przebiegu dróg wojewódzkich na terenie Województwa
Świętokrzyskiego. Oznajmił, że z wnioskiem o opinię wystąpił Zarząd

Województwa Świętokrzyskiego.Poinformował, że przez Powiat Konecki

przebiegają trzy drogi wojewódzkie i określone w załączniku do uchwały

przebiegi dróg są zgodne ze stanem faktycznym.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 135/2019 w przedmiotowej

sprawie,

c) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczprzedstawiłaprojekt uchwały
Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 rok.
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Podkreśliła, że szkołom brakuje środków na wynagrodzenia. W tym celu

rozwiązała częściowo rezerwę celową przeznaczoną na oświatę

i edukacyjną opiekę wychowawczą w kwocie 57 000 zł. Pozostałe

brakujące środki przesunęła z planu Starostwa. Ponadto zabezpieczyła

środki na zakup paliwa w SOSW w Baryczy. Dokonała przesunięć środków

w planie PCPR oraz DPS "ETOLA" w Rudzie Pilczyckiej. Zwróciła

uwagę, że wpływająjuż kolejne wnioski o zmiany.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 136/2019 w przedmiotowej
sprawie.

Ad. 5, ad. 6, ad. 7.

Zarząd pozytywnie zaopiniował:

• wniosek o wydanie decyzji na zmianę decyzji Starosty Koneckiego znak:
BP.6740A.2.2018.IC z dnia 5.06.2018r. na realizację inwestycji drogowej

pn: "Budowa drogi gminnej łączącej drogę powiatową u. Zachodnią z ul.
Gimnazjalną w Końskich" niezbędną do realizacji zdania pn: "Rozbudowa
drogi gminnej łączącej drogę powiatowa ul. Zachodnią z ul. Gimnazjalną
poprzez budowę parkingu ogólnodostępnego",

• projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części

terenu sołectwa Czarniecka Góra oraz sołectwa Czarna.

Zarząd postanowił nie składać wniosków do miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Gminy Gowarczów dla fragmentu obrębu

Skrzyszów.

Ad.8
W sprawach różnych:

• Omówiono temat dotacji dla szkół niepublicznych.

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof
Stachera poinformował, że szkoły niepubliczne mają większą ilość uczniów niż

zakładano. Od Państwowej Komisji Egzaminacyjnej wpłynęły dokumenty

poświadczające zdanie przez uczniów egzaminów zawodowych. Biorąc to pod
uwagę powiat jest obligowany dopłacić dodatkowo kwotę ok. 112000 zł dotacji.

6



Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczzawnioskowałao zwiększenie

nadzoru nad szkołami. Zwróciła uwagę na trudną sytuację w oświacie

podkreślając, że koszty funkcjonowania szkół wciąż rosną.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron poparł Panią

Skarbnik podkreślając koniczność zwiększenia nadzoru nad szkołami.

• Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek Komendy Powiatowej Policji

w Końskich o dofinansowanie kalendarza promocyjnego Policji. Zarząd

postanowił przeznaczyć na ten cel kwotę 1 000 zł.

• Z inicjatywy Członka Zarządu - Pana Dariusza Banasika Zarząd

postanowił podjąć czynności związane z wpisaniem w priorytet działań

Województwa Świętokrzyskiego kolejnego 6-cio kilometrowego odcinka
obwodnicy Końskich.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz . 1000 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Monika Równicka

..... ... ............\it ·~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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